

We are currently seeking a

Technical Sales Manager (f/m)

We sell over 130,000 technical articles in over 5 languages (English, German, Italian, French and Swedish). For customer service and sales, we are looking for an English native speaker.

Job Description:

You take care of the customer inquiries and orders we receive from our online shop or by email. Problem solutions, services and jobs are created by you in collaboration with Technical Sales. The position is permanent and based at our headquarter in Hamburg, Germany.

Job Requirements:

- English mother tongue or business-fluent in English with many years of practice
- technical understanding, technical training, studies or experience in the technical field
- Internet affinity
- Export knowledge
- MS Office / Open Office skills

Please send your complete application to **peter.halbig@esska.de**

Zum nächstmöglichen Zeitpunkt suchen wir einen

Technical Sales Manager (m/w)

Wir vertreiben über 130.000 technische Artikel in 5 Sprachen (Deutsch, Englisch, Italienisch, Französisch und Schwedisch). Für die Kundenbetreuung unserer englischsprachigen Kunden suchen wir einen Muttersprachler.

Job Beschreibung:

Sie betreuen die Kundenanfragen und Bestellungen die wir über unseren Onlineshop oder per Email erhalten. Problemlösungen, Angebote und Aufträge werden von Ihnen in Zusammenarbeit mit dem Technischen Verkauf erstellt. Es handelt sich um eine Vollzeitstelle am Standort Hamburg.

Ihr Profil:

- Muttersprache Englisch oder verhandlungssicherer Sprachgebrauch mit langjähriger Praxis
- technisches Verständnis, technische Ausbildung, Studium oder Erfahrung im technischen Bereich
- Internet affin
- Export Kenntnisse
- Kenntnisse in MS Office / Open Office

Bitte senden Sie Ihre vollständigen Bewerbungsunterlagen an **peter.halbig@esska.de**